
  

Minnesanteckningar från UC-Småland/Blekinge, möte i Telekonsult Arena 
i Växjö 2012-03-03

Närvarande Patrik Eklund Smålands FIF
Markus Andersson Smålands FIF
Ingela Nilsson UC-Småland/Blekinge
Ingemar Hedin Projektanställd för föreningsutveckling

Via mobil Henrik Hultman Blekinge

1 Patrik hälsade välkomna.

Utbildning. Det har inte hänt något sen sist mer än att sista delen på 10-12 års 
utbildningen har slutförts nere i Karlskrona. Inbjudningar är ute till löpledarutbildningen 
i Växjö och 7-10 års utbildningen för tränare i Oskarshamn.
 

2 Övrig aktivitet. Just nu är det ingen övrig aktivitet. Vi följer och får rapport från 
Ingemar om hur arbetet fortgår med projektet. Önskvärt är att föreningarna bjuder till 
och öppnar upp för att vi ska kunna få fart på friidrotten i Småland/Blekinge med ut-
bildningar, träningar och inkluderande idrott.

3 Ekonomin. Dålig just nu. Krävs mer deltagande på utbildningarna!!!!!

4 Övrigt. Vi pratade om lördagsträningarna för Småland/Blekinge i TK. Det önskas 
grenhjälp. Markus ska också kolla vilka som har betalt för denna träning. Det önskades en
träff med alla utbildare (de få vi har) om diverse saker samt att vi måste få ut info om 
det nya Projektstöd IF för utbildningar (gamla namnet var Idrottslyftet och fungerade 
på ett helt annat sätt.

5 Nästa möte blir den 25 maj 2020 kl 10.00 på IFK Växjö’s kansli.

Vid anteckningarna  
Ingela Nilsson 


